



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

October 6, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for the unity of Church and Christians.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

1 Peter 5:1-8

Reading

Sermon

Brother Egan Yip

Shepherding the Flock of God

1. Pastors should rightly shepherd the flock of God
2. The flock of God should be shepherded in humility
3. We all need to remain on guard against Satan

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship

Brother Egan Yip

Chinese Worship

Pastor Tang

RCCCW Worship

Pastor Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年10月6日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

為我們教會和弟兄姊妹們的合一禱告。

靜默 [眾坐]

宣召 詩篇 100:4-5 [眾立]

唱詩 HOL#18 祢的信實廣大

公禱

唱詩 HOL#280 主藏我靈在祂愛中 [眾坐]

HOL#281 以愛相連

歡迎與報告

牧禱

讀經 彼得前書 5:1-4 [眾立]

證道

汪牧師

按著神的旨意牧養羊群

一、長老的勸勉

二、合神心意的牧養

三、得那榮耀的冠冕

回應詩 獻上自己為祭 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜

葉依芹弟兄

中文崇拜

鄧牧師

西區崇拜

陳牧師

報告事項

1. 下週末 10 月 11 日至 13 日將在本教會舉行家庭與婚姻研討會。有任何問題請聯繫軒篁姊妹。
2. 我們支持的傳教士家庭之一 Albert 和 Sarah Kwok 將於 10 月 18 日至 20 日的週末來訪。10 月 18 日晚上 6 點將在西區和新橄欖團契分享。10 月 19 日下午 4:30 在中文堂分享。10 月 20 日在英文堂分享。欲了解更多信息，請聯繫 Ada 姐妹。
3. 受洗典禮將於 11 月 17 日主日舉行。如果你願意受洗，請聯繫任何牧師或執事。提交申請的截止日期為 10 月 20 日。
4. RCCC 和 Buffalo 華人基督教會聯合籃球賽將於 10 月 26 日星期六下午 3 點至 5 點在家庭生活中心舉行。
5. 下次博愛團契將於本週六 10 月 12 日 11:00 AM- 1:30 PM 舉行，特請陳慧華牧師（Rev. Susanna Tan）為我們做分享，熱情邀請大家來參加。
6. 本月 13 日即下主日”福音使團”將在母會繼續有第二次聚會時間在下午 1 時 30 分. 主題為”新生命樂章”。並進入第一堂課程之“如何有效傳福音？”。同樣聚會流程將於西區教會進行, 日期在 10 月 20 日主日下午 2 點舉行, 請按照適合時間參加。
7. 我們教會今年將於 10 月 31 日下午 6 點至 8 點在母堂再次舉辦秋歡節。歡迎所有的孩子和朋友參加，有遊戲、獎品和糖果！如果您可以提供點心，或者捐贈全新或半新的玩具，請聯繫 Grace Chen 或 Lawrence Tai。

Announcements

1. There will be a family and marriage enrichment seminar next weekend, October 11-13th. Please contact sister Shiuen-Huang with any questions.
2. Albert and Sarah Kwok, one of our missionary families, will be visiting the weekend of October 18th – 20th, sharing with RCCCW and New Olive Fellowships on 10/18 at 6PM, Penfield Chinese Congregation on 10/19 at 4:30 PM, and English Congregation on 10/20. For more information, contact Sister Ada Chow.
3. Our next baptism service will be on Sunday, November 17th. If you would like to get baptized, please reach out to any one of our pastors or board members. The deadline for submitting your applications is October 20.
4. There will be a joint RCCC and Buffalo Chinese Christian Church inter-church basketball event on Saturday, October 26th from 3-5PM in the Family Life Center.
5. The next Agape Fellowship group meeting will be held on this Saturday, October 12th from 11 – 1:30 PM with Rev. Susanna Tan sharing with us. Everyone is invited to attend.
6. The next “Missional Team” gathering will be held next Sunday, October 13th at 1:30 PM in Penfield. The theme is “New Life Music Chapter” with a lesson on “How to share the Gospel Effectively”. The same content will be covered at West Side on Sunday, October 20th at 2:00 PM. Please join the session that works best for you.
7. Our church will be hosting a Fall Festival this year on October 31st from 6-8 PM in Penfield. All children and friends are welcome to attend for a time of games, prizes, and candy! We are also looking for people to bring snacks and/or donations of gently used/new toys. If interested, please contact Grace Chen or Lawrence Tai.